

Title (en)

Wall covering for outer- or inner surfaces of the building.

Title (de)

Wandverkleidung für Gebäudeaußen- und -innenwände.

Title (fr)

Revêtement de murs pour surfaces intérieures ou extérieures au bâtiment.

Publication

**EP 0273903 A2 19880706 (DE)**

Application

**EP 87890297 A 19871229**

Priority

AT 345186 A 19861230

Abstract (en)

A wall covering for outer and inner building walls (1) consists of a supporting framework (2) for receiving a cover (4, 11). In order to obtain a permanent and resistant wall covering which can be produced economically, the supporting framework and cover form a built-on shell (2) composed of constructional elements (2a, 2b), the constructional elements (2a, 2b) which carry the cover (4, 11) on the front side having recesses (3, 9) and/or projections, extensions (5a) or the like on the rear side. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Wandverkleidung für Gebäudeaußen- und -innenwände (1) besteht aus einem Tragwerk (2) zur Aufnahme einer Abdeckung (4, 11). Um eine rationell herstellbare, dauerhafte und widerstandsfähige Wandverkleidung zu erreichen, bilden Tragwerk und Abdeckung eine aus Bauelementen (2a, 2b) aufgebaute Vorsatzschale (2), wobei die an der Vorderseite die Abdeckung (4, 11) tragenden Bauelemente (2a, 2b) an der Hinterseite Ausnehmungen (3, 9) und/oder Vorsprünge, Ansätze (5a) od.dgl. aufweisen.

IPC 1-7

**E04F 13/08**

IPC 8 full level

**E04F 13/08 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04F 13/0869 (2013.01)**

Cited by

AT523353A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0273903 A2 19880706; EP 0273903 A3 19900613**

DOCDB simple family (application)

**EP 87890297 A 19871229**